
Zápis ze schůze Školské rady 
 
Datum konání: 31. 10. 2022 
Přítomni: Mgr. Eva Vyhnánková,  

Mgr. Daniela Skopalová, 
Mgr. Lenka Pavlová,  
Mgr. Jana Rychlíková,  
Ing. František Pražák, Ph.D.,  

Omluven: Ing. František Pospíšil 
 

Navržený program: 
- Přivítání nového člena Školské rady za zřizovatele paní Mgr. Lenky Pavlové 
- Projednání Výroční zprávy ZŠ a MŠ Suchdol 

 
 
Průběh schůze: 

- Vzhledem k volbám do zastupitelstva Městyse se členem Školské rady se stává Mgr. Lenka Pavlová. 
Nová členka byla seznámena s činností Školské rady. 

- Připomínky k Výroční zprávě:  
o Navrhujeme začlenit do Výroční zprávy seznam použitých zkratek. 
o Článek 1 – Chybí pověřenec GDPR 
o Oprava chyb, překlepů a nesmyslných vět 
o Chybí konkretizace výhledu do budoucnosti (článek 2.1) 
o Článek 3.1 – Navrhujeme vysvětlit využití finančních prostředků. 
o Článek 4.3–Z jakých obcí k nám přichází děti? Nebyly by tyto informace dobré k analýze 

toho, kam zaměřit pozornost. Žádáme vysvětlení, jak je možné, že při stavu počtu žáků 
147 se o výjimku z počtu žáků nežádalo, v současnosti je počet žáků 148 (dle žádosti 
z 5.9. 2022) a o výjimku bylo požádáno. 

o Plagiátorství – Některé pasáže (např. části článku 8 a článku 14, ale i další) jsou 
zkopírovány bez uvedení zdroje. Domníváme se že, tedy nepopisují stav naší školy. 

o Článek 7–Z podrobné analýzy tabulek vyplývá, že bylo uděleno velké množství pochval 
třídního učitele. Je s podivem, že toto není akcentováno ředitelskými pochvalami. Jak 
se pracuje s nadanými žáky? Jakým způsobem vyhledáváme nadané žáky? 

o Článek 9 - Doporučujeme převést přehled diagnostikovaných žáků do tabulky za 
jednotlivé třídy, případně doplnit o procentuální vyjádření. Zarážející je věta, že škola 
nemá žádné nadané a mimořádně nadané děti. Je myšleno pro potřeby výkaznictví?  

o Článek 12 – Doporučujeme vyřadit tabulku o konkrétním vzdělání zaměstnanců a 
nahradit ji pouze statistickými údaji, jako např. aprobovanost, věkový průměr, gender. 

o ČLÁNEK 12.2 doporučujeme nazvat v souladu se školským zákonem 561 v platném 
znění „Nepedagogičtí pracovníci“.  Chybí údaje o obsazení jídelny. Sloupec C 
(zaměstnán od – do) se zdá nadbytečný. (Je možné uvažovat o sloučení s článkem 3.3) 

o Článek 13 – Doporučujeme vzdělávání pedagogů uvádět statisticky nikoli jmenovitě. 
o Kapitola 16 – Žákovská samospráva – Chybí 8. třída. 



o Článek 22 – Žádáme doplnit zprávu z další kontrolní činnosti (inspektorát práce, audit 
hospodaření, kontrola hygieny ve školní jídelně) 

o V článku 25 doporučujeme vymazat zprávu o hospodaření spolku. 
o V článku 29 je třeba změnit člena Školské rady za zřizovatele. Novým členem Školské 

rady se stala Mgr. Lenka Pavlová. 
o Doporučujeme ujednotit formální vzhled jednotlivých příspěvků, např. font písma, 

řádkování, zarovnání. Dále by bylo záhodno ujednotit to, zda jsou jednotlivé příspěvky 
signovány. 

 
Závěr: 
Výroční zpráva je veřejný dokument, který reprezentuje školu a celoroční práci jejích zaměstnanců, 
proto žádáme upravit dle výše uvedeného. 

 

PODPISY: 

Mgr. Eva Vyhnánková, v.r. 

Mgr. Daniela Skopalová, v.r.  

Mgr. Lenka Pavlová, v.r. 
Mgr. Jana Rychlíková, v.r. 
Ing. František Pražák, Ph.D., v.r.  

 

 


